
Mevrouw Sonia Van Laere stelt een mondelinge vraag betreffende de huur van de zalen door de 
provinciale diensten.  

  

Mevrouw Van Laere zegt dat in het voorjaar de raadsleden werden uitgenodigd voor de voorstelling 
van de Europese subsidieprogramma’s 2014-2020. Deze voorstelling zou plaatsvinden in het 
provinciehuis. Ze stelt dat de deputatie op 22 augustus 2013 heeft beslist om de voorstelling te laten 
plaatsvinden in Museum M, omdat er geen lokalen meer beschikbaar waren in het provinciehuis.  

Voor de huur van een zaal voor 200 personen moet 2.800 euro betaald worden. Anderzijds zou de 
provincie 700 euro aan huurinkomsten ontvangen voor de huur van het auditorium of de polyvalente 
zaal inclusief de koffiehoek. Het getuigt volgens haar niet van goed beheer om extern veel meer huur 
te moeten betalen dan wat er aan huurinkomsten ontvangen wordt voor een gelijkaardige zaal. 

Daarom informeert ze naar het beleid rond de verhuur van lokalen in het provinciehuis en de huur 
van externe zalen voor gebruik door provinciediensten.  

De heer Zelderloo, gedeputeerde licht toe dat voor de activiteit van de dienst Europa op 11 oktober 
2013 men over alle zalen diende te kunnen beschikken, zowel grote zalen als vergaderlokalen. Op 11 
oktober 2013 waren niet meer voldoende ruimtes beschikbaar in het provinciehuis wegens reeds 
geregistreerde boekingen. De dienst Europa vond voor de organisatie van de infosessie, met een 
plenum en diverse workshops rond de komende Europese programma’s, een geschikt alternatief in 
Museum M te Leuven.  

Hij benadrukt dat interne klanten bij de reservering van zalen in het provinciehuis in ieder geval een 
voetje voor hebben. Zij hebben via het elektronisch reserveringssysteem informatie uit de eerste 
hand en krijgen hierdoor altijd voorrang bij een tijdige aanvraag. Het reserveringssysteem, dat sedert 
maart 2005 in gebruik werd genomen, laat aldus perfect toe kort op de bal te spelen. De interne 
klant kan zelfs tijdens een lopende vergadering al een volgende samenkomst vastleggen.  
 

De heer Zelderloo, gedeputeerde vat het beleid rond de verhuur, respectievelijk het gebruik van 
lokalen in het vergadercentrum van het provinciehuis, als volgt samen:  

1. De vergaderinfrastructuur van het provinciehuis, hoofdzakelijk gesitueerd op de gelijkvloerse 
verdieping, wordt zo veel mogelijk optimaal & efficiënt ter beschikking gesteld van zowel interne 
als externe klanten. Dit gebeurt vanuit het gegeven dat de provincie conform haar missie heel 
veel belang hecht aan haar identiteit en uitstraling. Vlaams-Brabant wil een open, dynamische 
organisatie zijn en biedt met dit doel een goed uitgebouwde ontvangst- en 
vergaderinfrastructuur aan.  

2. De ruimtes worden toegewezen en gebruikt conform letter en geest van het verhuurreglement, 
zoals goedgekeurd door de provincieraad in 2003.  

3. Gestreefd wordt naar een optimale verzoening van de vergaderwensen van de interne en 
externe klant. Het bestuur stelt de provinciale vergaderinfrastructuur in hoofdzaak ter 
beschikking van ‘eendagsmanifestaties’.  

4. Mega-manifestaties, die de capaciteit van de vergaderruimtes in het provinciehuis overschrijden 
en zwaar ingrijpen op de dagelijkse werking, worden in principe niet toegestaan.  

Mevrouw Van Laere kondigt aan hierover nog een schriftelijke vraag te zullen stellen.  
 


